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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 6/2017      § 71-92 
 

Tid: Tisdagen den 20 juni 2017  kl. 17.30 – 18:00 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler, Götalandsväg 230 hus 25. 

 

Justerat : 2017-06-22 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 
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Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 
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Alexander Lindholm (S) 
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Johan Kovaniemi (S)   

Alexandra Sjölin Falk (MP) tjänstgörande ersättare 
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Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  
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Fredrik Månsson(SACO) 
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Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 
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§ 83 

Yttrande över stadsrevisionens rapport nr 21, 2017- Revisionens 
årsrapport 2016 för idrottsnämnden                                        
Dnr 02.03.03/307/2017 

 

BESLUT 
 

Som yttrande över rapporten hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande 

Ärendet 
Idrottsnämnden ska lämna yttrande över stadsrevisionens årsrapport för idrottsnämndens 

verksamhet under 2016. Revisionskontoret bedömer sammantaget att idrottsnämnden i allt 

väsentligt har bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt 

tillfredsställande sätt. Bedömningen grundas på att nämndens budgethållning varit tillräcklig 

och att nämndens verksamhetsmässiga resultat för 2016 i allt väsentligt är förenligt med de 

mål som fullmäktige fastställt. Ett nettoöverskott om 8,4 mnkr redovisas.  

Nämndens interna kontroll bedöms inte vara helt tillräcklig. Bedömningen grundas på att 

brister har noterats i granskningar avseende direktupphandling och föreningsbidrag.  

Nämnden ser mycket allvarligt på den kritik som framförs i revisionsrapporten. När det gäller 

de åtgärder som genomförs för att rätta till påtalade brister har nämnden även gjort ett särskilt 

yttrande över revisionens granskning av investeringsbidrag och idrottsbonus.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 
Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) samt Mathias Mellgren (C) 

lämnar särskilt uttalande enligt följande: Stockholms stads revisorer har riktat skarp kritik mot 

idrottsnämnden för  brister i den interna kontrollen som noterats i granskningen av 

hanteringen av investeringsbidrag och idrottsbonus till föreningar för 2016. Flertalet av de 

ansökningar som revisionskontoret granskade för idrottsbonus var ofullständiga. Revisorerna 

har även konstaterat att nämnden brustit avseende direktupphandling och föreningsbidrag. 

Nämnden har inte uppfyllt krav i LOU på dokumentationsplikt för direktupphandlingar över 

100 tkr. Granskningen av föreningsbidrag visar bland annat att bidrag utbetalats utifrån 

ofullständiga ansökningar. 

Förvaltningen lämnar i detta ärende ett särskilt yttrande om hur nämnden ska hantera de 

brister i den interna kontrollen som stadsrevisionen noterat i granskningen av hanteringen av 

investeringsbidrag och idrottsbonus till föreningar. Efter att detta rättas till behöver nämnden 

titta vidare på och granska alla fördyrade projekt som i sin förlängning riskerar leda till större 

hallbrist i staden. 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


